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Protokoll styrelsemöte i Föreningen för psykologisk personlighetsbedömning 

Tid: fredag 13 januari 2023, kl 12.00-13.30 
Plats: Emma kallar till möte via Zoom 
 
Deltagare: Malin, Linda, Erik, Ulrika, Cecilia, Cilla, Emma och Sviatlana 
 
DAGORDNING 
1. Mötets öppnande 

 
2. Val av justerare  

Cilla väljs till justerare.  
 
3. Godkännande av dagordning 

Vi lade till en punkt om valberedning inför årsmötet.  
 

4. Genomgång av senaste mötesprotokoll 
Protokollet gås igenom.  

 
5. Ekonomi 

a) Underskott i ekonomi: Brevet till ISR om vår ekonomiska situation har skickats och 
besvarats. Det framkommer att flera föreningar runt om i världen har haft samma 
problem med att inkomsterna äts upp av avgiften till ISR. Man har hittat olika 
lösningar, till exempel att alla medlemmar i en nationell förening inte nödvändigtvis 
är med i den internationella föreningen. Malin föreslår att frågan tas upp på 
årsmötet. En arbetsgrupp bestående av Malin, Linda och Erik skapas och kommer 
arbeta fram ett förslag som kan presenteras för medlemmarna på årsmötet. Ett 
förslag kan vara att de medlemmar som betalar fullt pris för medlemskap också får 
medlemskap i ISR, medan de som betalar reducerat pris inte gör det. En aspekt i 
detta är att Roschachiana numera är open-access.  

b) Försäljning t-shirts: Erik rapporterar aktuell situation gällande idén att trycka t-shirts 
för försäljning. Komplikationer har uppstått kring att få fram rätt bildformat för tryck, 
men Erik jobbar på. När det finns ett färdigt förslag får vi återkomma och göra en 

 C
M

M
K,

 M
EH

 —
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 
 
 

uppskattning om hur stort parti som är lämpligt att trycka upp, samt i vilka fora 
försäljning kan ske.  

c) Ansöka om stipendium: Det finns stiftelser att söka stipendium/anslag från, bland 
annat i folkbildande syfte vilket vi kanske kvalificerar oss för i och med våra öppna 
seminarier. Linda och Emma bildar en ansöknings-grupp som gör en första koll och 
planering/årsklocka för stipendier som kan vara aktuella (läggs i drive-mappen).  
 

6. Medlemmar 
Vid slutet av 2022 var vi 32 medlemmar i föreningen. En ny medlem har tillkommit sen 
senaste styrelsemötet: Johan Funestrand. Vi är ungefär lika många som tidigare.  
 

7. ISR 
a) Mentorsprogram: Malin rapporterar att det har hällts ett möte om mentorsprogram. 

Malin deltog på mötet men protokollet har inte kommit än, så det kommer mer info 
framöver.  

b) Dansk kongress 2024: Malin berättar att våra danska kollegor har kongress 2024. De 
har hört av sig och vill bjuda in till en nordisk grupp inför detta. De söker deltagare till 
scientific comittee inför kongressen. Erik och Emma är kandidater från oss. De har 
också olika specialgrupper på gång som de söker deltagare till, tex kulturell psykologi-
projekt, unga forskare, psykopati, och dem som kan arrangera andra symposier om 
tex andra performancebaserade test.  

 
8. Kommande möten 
Årsmötet blir online den 21 mars. Vi inleder med ett seminarium 16.00–17.45 som hållas av 
David Fridefors och Harald Janson (Multimethod Clinical Assesment -en fallbeskrivning med 
utgångspunkt i resultaten från Rorschach och MMPI-2) och sen börjar årsmötet kl. 18.00.  
 
9. Övriga frågor 

a) Valberedning: Cilla går igenom vilka som är ordinarie och vilka platser som ska väljas 
om. Cecilia kan tyvärr inte fortsätta i styrelsen pga arbetsbelastning. Cilla sitter gärna 
kvar i valberedningen men den behöver fyllas på med flera deltagare då den ska 
bestå av tre personer (företrädesvis personer med gott nätverk). Cilla och Malin tar 
kontakt med eventuella kandidater till valberedningen. 

b)  Cilla undersöker om revisorerna kan fortsätta sitt uppdrag för föreningen.  
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c) Vi lyfter också inflödet till föreningen och om det finns andra arenor där vårt arbete 
kan uppmärksammas. Kan t.ex. Therapeutic assessment-communityt vara en ingång? 
Lite oklart för oss hur aktivt det arbetas med TA i Sverige idag. 

d) Specialistordningen på Psykologförbundet görs om. Diskussion kring vad det kan 
komma att innebära för vår förening och genomförandet av de kurser som våra 
medlemmar håller eller genomför. Bör föreningen arbeta för att 
utredning/assessment blir en egen specialitet? Hittills har förbundet ansett att det 
inte ska vara det. Om specialistkurser måste hållas vid högskola kan samarbete med 
Erica-stiftelsen vara aktuellt.  

 
 
Vid pennan, 
 
 
Linda Majonen 
 
 
Justeras     ordförande 
 
Cilla Kallenberg    Malin Holm 
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c) Vi lyfter också inflödet till föreningen och om det finns andra arenor där vårt arbete 
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